
 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

E
S
T

U
U

R
 –

 2
0
 F

E
B
R

U
A

R
I 
2
0
1
7
– 

1
8
u
0
0
 

 

 
 
 
Verslag 
 
Aanwezig: E. De Vogelaer, G. Follens, J. Jacobs, L. Verlaenen, P. Thys, M. Boels, E. Chevrolet, W. 
Muller, L. Van de Sande, M. Seminck, L. Peetroons, M. De Vylder, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: X. Rondas, W. Nys,  
Afwezig: S. Vermeulen, B. De Brabandere, M. Lambrecht 

1 Voorbereiding AV 

1.1 Financieel 

• Balans 
• Resultatenrekening 2016 
• Beheersrekening 2016 analytisch 
• Bijlage bij voorstel van begroting 2017 

 
M. Smits woont de vergadering bij om de jaarrekening en de balans te bespreken. 
 

1.2 Voorstellen tot aanpassingen HR/Statuten door de rvb 

1.2.1 Tekstuele aanpassingen 

In navolging van de BAV in december zijn er nog enkele kleine taalkundige en andere aanpassingen 
aan de teksten. 
De rvb geeft haar goedkeuring. 
 
1.2.2 Samenstelling Topsportcommissie 

Er werd een document opgesteld over de samenstelling van de nieuwe beleidscommissie Topsport. 
De rvb geeft haar goedkeuring. 
 
1.2.3 Toekenning van stemmen 

In navolging van de BAV in december werd er een aanpassing gedaan in het toekennen van stemmen. 
De rvb geeft haar goedkeuring. 
 
1.2.4 Domein en bevoegdheden beleidscommissies 

Dit document moet nog niet meegestuurd worden met de agenda van de AV. Dit wordt informatief 
reeds meegegeven aan de leden van de rvb om na te lezen tegen de volgende vergadering. 
Ludwig Peetroons bespreekt kort dit document. 
 

1.3 Gedragscode / deontologische code voor uitvoerders van een mandaat van de VAL  

Naar het voorbeeld van de deontologische code die 4 jaar geleden werd opgesteld, is nu ook een 
gedragscode opgesteld voor alle uitvoerders van een mandaat heeft voor de VAL (bestuurders, 
trainers, personeel,…). 
De rvb geeft haar goedkeuring. 
 

1.4 Voorstellen tot aanpassingen HR/Statuten door de clubs 

1.4.1 KAPE 1 – bevoegdheden en samenstellingen commissies 

De rvb aanvaardt het voorstel. 
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1.4.2 KAPE 2 – Toevoegen commissies aan H.R. 

De rvb aanvaardt het voorstel. 
Eventueel tegenvoorstel/advies van de RvB: punt 6 schrappen vermits deze regel strenger is dan voor 
de andere commissies.  
 
 

1.5 Voorstel VCJ aanpassingen HR 

Enkele bemerkingen: 
• In het voorstel van de VCJ is niet gedefinieerd bij wie een ontslagen jurylid nu nog beroep 

kan aantekenen. 
voorstel rvb: bij het dagelijks bestuur 

• 2.6.1: samenstelling VCJ: door de EAA en/of IAAF erkende ITO’s en TD’s. 
Ludwig neemt hieromtrent contact op met P. Van Caelenberghe voor meer info 

 

2 Sport 

2.1 Evaluatie afgelopen wedstrijden 

• Alle afgelopen kampioenschappen zijn heel goed verlopen 
• Enige uitzondering: BK Meerkampen: te weinig juryleden! 

 

2.2 Prestatiedoelstellingen elite-atleten + email L. Verlaenen  

Naar aanleiding een email van Luk Verlaenen omtrent het tot stand komen van de 
prestatiedoelstellingen van de elite-atleten geeft Max De Vylder een overzicht van de eigen 
doelstellingen van de atleet/trainer en de doelstellingen die Sport Vlaanderen uiteindelijk heeft 
vastgelegd. 
M. De Vylder geeft hierbij aan dat geen enkele van de doelstellingen die in het contract opgenomen 
zijn hoger liggen dan de afgesproken doelstellingen. In sommige gevallen werd de doelstelling voor 
het contract lager gelegd dan de doelstelling in het dossier van de atleet en waar onvoldoende 
duidelijkheid was in de doelstelling van de atleet werd dit besproken op het overleg tussen Sport 
Vlaanderen, atleet en trainer en de federatie 
 
De rvb wil duidelijk maken dat het alleszins niet mogelijk zou mogen zijn dat een “extern bureau” 
(Taskforce/Sport Vlaanderen) de doelstellingen oplegt voor onze atleten. M. De Vylder bevestigt dat 
dit absoluut niet het geval is. 
 
Voor Luk Verlaenen gaat het vooral om het feit dat er een onderhoud zou  
moeten zijn tussen atleet/trainer en kwaliteitsmanager om te vermijden dat té ambitieuze (en 
onrealistische) doelstellingen zouden voorgelegd worden vooraleer zij deze doorsturen naar Max, die 
dit op zijn beurt voorlegt aan de Taskforce. 
De grootste zorg van L. Verlaenen is dat bepaalde atleten hun contract mogelijks kan kwijtraken 
doordat sommige doelstellingen te hoog gegrepen zijn. Een atleet zou op deze manier ‘gestraft’ 
kunnen worden omdat hij/zij 1 jaar uitzonderlijk goed gepresteerd heeft. 
 
Michel Boels vindt het ook de taak van de kwaliteitsmanagers om tussenbeide te komen in té 
ambitieuze doelstellingen. 
Max bevestigt dat deze gesprekken in de toekomst zeker zullen plaatsvinden maar benadrukt dat de 
performantiedoelstellingen nog steeds primeren op de prestatiedoelstellingen en dat de kans dus zeer 
klein is dat men deze contracten zou stopzetten wanneer niet voldaan wordt aan de vereiste 
prestatie, maar wel aan de performantiedoelstelling.  
 
Ludwig Peetroons voegt hier nog aan toe wij onze geloofwaardigheid als federatie dreigen te 
verliezen bij Sport Vlaanderen als je doelstellingen voorlegt aan de Taskforce waarbij de lat te laag 
ligt. 
 

2.3 Evaluatie beloftentrainers/HPC werking 

Max heeft de huidige beloftentrainers gevraagd hem een overzicht te bezorgen van eigen 
atleten/externe atleten, hoe de communicatie verloopt met de persoonlijke trainer/planningen enz… 
Op basis van deze gegevens kan hij een beter beeld scheppen over de atleten zelf. 
Max geeft een kort overzicht van aantal atleten in de werking. 
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Paul Thys laat weten dat hij het gevoel heeft dat de federatie de beloftentrainers betaalt om hun 
eigen atleten te trainen. Hij vindt dat deze evaluaties jaarlijks zouden mogen gebeuren. Er wordt 
getwijfeld aan het waarheidsgehalte van het overzicht. Max zal deze info ook nagaan bij de 
persoonlijke trainers om te dubbel checken. 
 
De rol van de persoonlijke trainer moet sowieso bewaard blijven. Beloftentrainers moeten er zijn om 
atleten en hun persoonlijke trainers bij te staan en te ondersteunen. 
 
Beloftenwerking en HPC zijn op dit moment nog niet op elkaar afgestemd. In de nieuw uit te werken 
structuur rond regionale centra en HPCs dient dit wel te gebeuren. 
 

2.4 Stand van zaken kwaliteitsmanagers 

Niet behandeld 
 

2.5 Topsportschool 

Niet behandeld 
 

2.6 Stages 2017  

Max geeft een overzicht van de atleten die naar Zuid-Afrika op stage gaan. Enkelen gaan ook naar 
Portugal. 
 
2.6.1 Dagvergoeding medisch en paramedische medewerkers 

Vanuit de medische commissie kwam de bemerking dat de dagvergoeding die onze federatie uitkeert 
zeer laag is in vergelijking met andere federaties. 
Max heeft daarom een rondvraag gedaan bij collega’s van andere federaties (individuele sporten) 
waaruit blijkt dat onze vergoeding inderdaad veruit het laagst is. Er werd een voorstel uitgewerkt. 
Agendapunt ook op de agenda KBAB te plaatsen om te bespreken of dit op nationaal niveau ook 
mogelijk is aangezien federale stages en kampioenschappen onder de beslissingsbevoegdheid van de 
KBAB vallen. 
De rvb aanvaardt het voorstel. 
 

2.7 Budgetten topsport ’17 + budgetten elite-atleten 

Agendapunt verplaatst naar de volgende rvb. 
 

2.8 Regeling toegang powerzaal TSH: stand van zaken 

Michel Boels heeft hierover reeds een gesprek gehad met Ludwig. 
Max heeft hierover ook nog eens onderhandelingen gehad maar op dit moment is er nog geen 
concreet nieuws. 
 

2.9 JAP: criteria B en C-elites / publicatie online 

Niet behandeld 
 

2.10 Discipline forum  

Michel Boels vindt dit een zeer goed initiatief maar hij is eveneens van mening dat dit geen platform 
mag worden om atleten te “ronselen”. Heel veel trainers kunnen zeer goed samenwerken met elkaar 
maar anderen nu eenmaal niet en daar zal nooit iets aan te doen zijn. 
Er zou gevraagd moeten worden aan de trainers die niet meestappen in het project wat de reden 
hiervoor is. 
 

2.11 Project BE-Gold 

Max laat weten dat 3 atleten hiervoor weerhouden zijn. Deze atleten werden hiervan verwittigd + 
werden op de hoogte gebracht van de werking. Het individuele budget van deze atleten gaat hierdoor 
niet omhoog, aangezien hun elitestatuut anders is dan vorig jaar toen de BE-Gold atleten een lager 
elitestatuut hadden en door de BE-Gold subsidie extra ondersteuning kregen.  

3 Beleid 
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3.1 Samenstelling, werkingskader & bevoegdheden beleidscommissies 

Zie punt 1.2.4. 

4 Administratie 

4.1 Toewijzing BK Masters (ACW/EA) 

Stemming: ACW ( 0  ) -  EA ( 8) 
 

5 Verslagen 

5.1 Raad van Bestuur 19/12 

Goedgekeurd 
 

5.2 Provinciale verslagen 

• Antwerpen 6/1 
Niets bijzonders te melden 

• Oost-Vlaanderen 10/1 (+verslag AV 26/1) 
Niets bijzonders te melden 

• West-Vlaanderen 21/1 (+verslag AV) 
De nieuwe aanduider werd verkozen. Verder niets bijzonders te melden 

• Limburg 21/1 (+verslag AV)  
Willy Nys is verontschuldigd 

 

5.3 VAT-commissie 9/01 

Agendapunt verplaatst naar de volgende rvb. 
 
 

5.4 AV VCJ 10/12 

Omtrent de dviezen aan de rvb: 
voorstel aan de VCJ: enkel de scheidsrechter moet min. 60min op voorhand aanwezig zijn, andere 
juryleden minstens 30min op voorhand.  
 

6 Varia 

Bijkomende punten na vergadering met LBFA omtrent lastenboeken/tijdschema’s: 
• Voorstel om in 2018 KVV en LBFA-kampioenschap A.C. Indoor op 1 dag te laten doorgaan; + 

hierdoor komt 1 dag vrij om een apart BK Meerkampen Indoor voor Cadetten in te richten. 
(2017: meer dan 50 Cadetten waren ingeschreven, maar meer dan de helft kon niet meedoen) 
Eddy De Vogelaer is van mening dat de selectiecriteria aangepast zouden moeten worden. Dit 
wordt bekeken door Nicole Poels. 
 

• Voorstel voor 2018: BK’s op de weg: minder inschrijvingsgeld vragen aan de aangesloten atleten 
die deelnemen aan het BK. (+ het insteekgeld van het BK ½ marathon verhogen?) 
Geen beslissing 
 

• Voorstel van LBFA: VAL (en nadien ook voor de BK’s) heeft nu een periode van 15 dagen voor 
het kampioenschap dat de inschrijvingen afgesloten worden. Zij vragen om dit aan te passen 
naar 8 dagen (zoals bij hen). 
Voor Nicole is er op zich geen probleem, alleen zal er hierdoor geen mogelijkheid meer zijn 
om vergissingen of vergetelheden toe te voegen.  
De rvb beslist om er niet op in te gaan. 

 
• Er zijn veel klachten over het aantal fotografen op het middenterrein in de TSH Gent tijdens 

meetings.  
Er zou een procedure moeten zijn over de herkenbaarheid van deze fotografen. 
Voorstel rvb: op indoormeetings enkel “echte” persfotografen toelaten op het middenterrein, 
geen clubfotografen. 
 

 


